

# 高效波浪线成型机 波浪网机

产品名称	高效波浪线成型机 波浪网机
公司名称	佛山市杭滔机械设备有限公司
价格	500.00/件
规格参数	品牌:杭滔 型号:BL
公司地址	佛山市顺德区北滘镇西海二支工业区南路25号
联系电话	18620518716

## 产品详情

WFM-6MM系列全自动液压式金属丝波浪线成型机

WFM-6MM Series Automatic Hydraulic Type Steel Wire Wave Shape Forming Machine

### 整机性能特点

- 1.该机器主要用于将各种金属丝，金属线，如铁线，不锈钢线等，加工成“波浪形”，“锯齿形”，或者“之”及“Z”字形。
- 2.广泛用于置物架边，衣柜底网架花边的加工生产，及各种五金家电、照明灯饰、家居、装饰、工艺品等。
- 3.其采用先进微电脑及PLC控制系统，调节方便快捷。可独立控制各系统动作，生产过程中可自由调整产品加工尺寸。
- 4.在设定生产数量后，机器可自动完成设定的产量，减少用工数量，增加自动化程度。
- 5.双液压缸，齿轮传动，运行平稳，尺寸精度高，误差：每十节 1mm。
- 6.根据客户需求，铁线的波高与波长可根据用户需要定制，满足各种产品需要。

Features of the Machine

- 1.The machine is mainly used for bending various metal wire,such as steel wire,stainless steel wire, etc.,into "wave" shape, "zigzag" shape and "Z" shape.
- 2.Widely used in processing and production of shelf edge, cloth cabinet bottom grid lace,and a variety of hardware appliances, lighting, decoration, arts and crafts, Home Furnishing.
- 3.Adopt advanced microcomputer and PLC control system,adjust conveniently and quickly.Can control the action of each part and system independently,can be free to adjust the size of each products during the production.
- 4.After setting the number of production,the machine can finish the output automatically, reducing the number of employees and increasing the degree of automation.
- 5.Double hydraulic cylinder,gear transmission,stable operation,high precision.
- 6.According to customer requirement,wave height and wavelength of the wire can be customized to meet the needs of various products.

### 主要技术参数

#### Main Technical Parameters

额定电压 Rated Voltage	380VAC or Customized,3PH,50/60Hz
额定功率 Rated Power	3.7KW
最大加工线径 Max Wire Diameter	More than 6MM
加工速度 Producing Speed	More than 10M/Min
外形尺寸 Overall Dimensions	180CM*150CM*120CM
设备重量 Machine Weight	300KG

### 波浪线成型机

- 1、自动进料---校直---波浪线成型---切断
- 2、线径范围：5MM 每分钟12米
- 3、电机功率：3.7KW
- 4、双液压缸，双液压刀切刀，齿轮传动，运行平稳，尺寸精度高（每十节 1mm）。

- 5、适用于5mm以下线径，送线速度：10mm/min。
- 6、微电脑控制，调整方便快捷。
- 7、改变工作物时，简单且容易调整。
- 8、人机界面控制，品质稳定、高效，适应于高产量生产。
- 9、具有自我检测、异常显示功能。